
 

Zapisnik 

sa sastanka predstavnika klubova u cestovnim moto utrkama i moto slalomu 

 
Sastanak je održan u prostorijama AMK Križevci,Zagrebačka 33, Križevci i počeo je u 18.15 sati. 
 
Prisutni:  
 
Goran Gajić, MK Gajs tim, predsjednik 
Ivan Lafter, MCK Jaska, tajnik 
Dragutin Srečec, MK Križevci, predsjednik, predsjednik NO HMSa 
Ivica Mihaljević, 1. HMK Zagreb, tajnik, član NO HMSa 
Igor Bošković, MK Classic Racing, predsjednik, potpredsjednik HMSa 
Stjepan Peršin, predsjednik HMSa 
Miro Papec, predsjednik odbora za sport HMSa 
Stjepan Krpanić, AMK Križevci 
Ivan Višak, MK Križevci 
 
Sastanak je protekao po dnevnom redu koji je bio u pozivu. Poziv je u privitku ovog zapisnika isto kao 
i popis prisutnih na sastanku. 
 
Ad 1) Presjednik Odbora za sport pozdravlja prisutne na sastanku 
 
Ad 2) Prisutni su upoznati sa odlukama 1.sjednice UO te o imenovanjima iz djelokruga UO. Na sjednici 
je donešena odluka da unatoč činjenici da je u djelokrugu rada predsjednika Odbora za sport 
imenovanje pojedinih direktora disciplina, da se obavi sastanak po disciplinama sa klubovima i 
organizatorima koji se natječu u PH te da oni izaberu direktore disciplina/komisije koje će predložiti 
predsjedniku Odbora za sport. 
 
Ad 3) S obzirom da g. Grbac koji je dosada obavljao dužnost sportskog direktora discipline cestovnih 
moto utrka nije prisutan sastanku, prisutni će biti uskraćeni za izvještaj sezone 2012. Slijedi diskusija 
po ovoj točci dnevnog reda. 
Lafter: Sezona je na pragu i sada je kasno za neke promjene. Sezonu treba odraditi po dogovorenim 
pravilnicima. Što se tiče kandidacijskih listića koji su došli u Ured, Treba ih uzeti u obzir i neka se 
pojedine discipline izjasne. 
Bošković: Disciplinama treba dati na volju da si odaberu direktora discipline a ne da im bude 
nametnut kako je to bilo do sada slučaj. Tada će disciplina imati onoga koga je izabrala i neće moći 
prigovarati da je nametnuto i da im ne odgovara. Tako ćemo izbjeći generiranje problema koje smo 
imali priliku vidjeti do sada. Naravska stvar, od toga izbora bi trebali biti izuzeti oni koji su pod bilo 
kakvom suspenzijom. 
Đurović: Sezonu treba odraditi kako je dogovoreno, a eventualno pravomoćno suspendirane ljude 
zamijeniti novima. 
Peršin: Dobili smo u klubu dopis iz ureda HMSa da je delegat HMSa na svim utrkama koje se boduju 
za PH u disciplinama cesta i oldtimeri g. Ivo Pogorilić 
Papec: Da, g. Pogorilić ima sve potrebne licence za obnašanje te funkcije. Dobro je da će delegat biti 
jedna osoba, jer će na taj način moći uspoređivati razne organizatore i imati će bolji pregled nad 
disciplinama. 
Lafter: Možda da se razmisli za iduću godinu da utrke koje su izvan zemlje za klupski poredak dobiju 
dodatne bodove. Nešto slično imamo u disciplini MX. To radi troškova koji su kudikamo veći u 
inozemstvu. 
 
Ad 4) Papec: pod ovom točkom trebamo izabrati direktore u ove dvije discipline. 



 

Lafter: mislim da se za disciplinu moto slalom treba razmisliti za iduću godinu ponovno uvođenje 
discipline moto rally onako kako je bilo nekad, sa zadanim itinererima. Tako bi se mogli privući 
klubovi i vozači koji su sada izvan HMSa. Moto slalom neka ostane, ako ima interesa ali da se uvede 
moto rally. 
Peršin: vidim da direktorima ne bude lako. Vozača je sve manje i na direktorima je da mobiliziraju 
vozače kako bi spasili discipline. 
 
Prelazi se na glasovanje o direktoru discipline cestovne moto utrke. 
 
Klubovi koji su učestvovali/organizirali utrke u prošloj godini: 
 

• AMK Križevci – 13 vozača u 2012 

• 1 HMK Zagreb – 3 vozača 

• MK Kvarner – 1 vozač 

• Gajs Team – 4 vozača 

• Azalea – 1 vozač 
 
Papec: ovdje imamo dvije kandidature, Deana Grbca te Nenada Đurovića, tako da se glasovanje treba 
održati za svakog kandidata ponaosob. 
Đurović: Što se tiče zamjenika, ukoliko budem izabran moj će zamjenik biti Dražen Kemenović, 
dugogodišnji vozač u disciplini. 
 
Daje se na glasovanje. Od gore navedenih klubova prisutni su predstavnici slijedećih klubova: 
 

• AMK Križevci 

• 1 HMK Zagreb 

• Gajs Team 
 
Dean Grbac nije dobio ni jedan glas ZA, tri protiv. Nenad Đurović/Dražen Kemenović dobili tri glasa 
ZA. Konstatira se da je jednoglasno za novog direktora discipline cestovne moto utrke izabran g. 
Nenad Đurović 
 
Prelazi se na glasovanje o direktoru discipline moto slalom. 
Klubovi koji su učestvovali/organizirali utrke u prošloj godini: 
 

• AMK Križevci 

• Nova Rača 

• 1 HMK Zagreb 

• Classic Racing 

• MK Kvarner 
 
Papec: Primili smo kandidaturu g. Krune Novaka iz MK Križevci. G. Novak je i do sada vodio disciplinu 
i voljan je to raditi i u nadolazećem razdoblju.  
Novak: Prošle godine smo bili g. Pomahač i ja. Mislim da bi trebali trećeg člana. Predlaže se da to 
bude Marin Gross iz Nove Rače. 
 
Daje se na glasovanje. Od gore navedenih klubova prisutni su predstavnici slijedećih klubova: 
 

• AMK Križevci 

• 1 HMK Zagreb 



 

• Classic Racing 
 
G. Kruno Novak je dobio sva tri glasa i izabran je za direktora discipline. 
 
Ad 5)Pitanja i prijedlozi 
Đurović: da li je startnina na svim utrkama za cestu ista? Da, za utrke u zemlji, za utrke u inozemstvu 
startninu propisuju organizatori utrke. 
 
Završeno u 19.15 
 
Privitak: 
-poziv 
-popis prisutnih na sastanku 
-kandidacijski list g.Grbac 
 
 
Zapisnik vodio: 
 
 
_______________ 

Igor Bošković 

 

Ovjerovitelji: 

____________ 

Miro Papec 

____________ 

Ivica Mihaljević 

 

 
 
 
 
 
 
 


